
 

 

Friluftsrådet  
på Sydfyn 

 

 

Dato : 16.11.2022 
 

TIL STEDE: NINNA, MI-
CHAEL, LARS, FINI, PER 
B OG ERIK 
AFBUD PER F. 

REFERAT AF Bestyrelsesmøde I Friluftsrådet på Sydfyn 
Bittenhus   Sanatorievej 14 B, Nakkebølle  5600  Faaborg 
16/11 2022 Klokken 19.00 – 22.00 

Næste møde : 
Aftales på mødet 
 

14/12 18.00 TRENTE.  

Dagsordenpunkter Diskussion Handling 
Ansvarlig(e) per-

son(er) 
Tidsramme 

1. Godkendelse af refera-
tet fra sidste møde.  
Godkendelse af møde-
dagsordenen. 
 

Ninnas ændring indføres 
og alle referater er tilsendt 
HQ, for at komme på 
hjemmesiden. 

 ERIK  

2. Friluftspolitisk debat. 
Der er et notat om en 
landsdækkende shelter-
booking M.03.11 
Indbydelse til deltagelse i 
Kysthjælperprojekt 
M.28.11 
Medsendes som 2 bilag 
 

To møder falder sammen, 
Regionsudvalgsmøde og 
møde i Naturnationalpark 
Lillebælt. Hvis regionsmø-
det fastholdes, tager Mi-
chael til det og Ninna til 
naturnationalpark 
Længere debat om shel-
terbookning, mange er på 
banen. Michael tager ind-
læg med til formandsmø-
det. 

Per F tager med til mødet 
om kysthjælper. 
Mødet i Naturnationalpark 
Lillebælt blev aflyst. PF er 
med i arbejdsgruppen 
valgt af Friluftsrådet Syd-
fyn på et tidligere møde. 

  



 

 

3. Friluftsrådet HQ. 
Formandsmøde i Odense 
26.11.2022,  
Er der forslag til indlæg? 
Medsendes som 1 bilag 
 

Michael tager op omkring 
shelters og vores hjemme-
side. Det vil være fint hvis 
HQ kan linke til forskellige 
projekter, Shores, Shel-
ters, Trente Mølle, Øhavs 
akademiet, Geopark og 
lystfiskercenter Assens. 
Strukturen i foreningen ta-
ges op der!!! 

Punktet tages op på næ-
ste møde 

  

4. De 3 temagruppers ar-
bejdsområder, arbejds-
form og møder: 
a. Gråt udvalg: 
Fasaner og ænder som 
affald langs rute 9 
 
 
b. Grønt udvalg: 
Hvidkilde cykelsti, - det 
samlede projekt ligger på  
M. 09.11 samt Per B 
26.10 
Start 05.2023 slut 03.2024 
 
c. Blåt udvalg:  
Kysthjælperprojektet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Michael ønsker at blive 
opdateret omkring jagt, 
Fini laver noget til ham. 
 
 
 
 
 
 
Gennemset, der er nu en 
tidsplan 
 
 
 
 
 
Se tidligere: PF deltog i 
mødet – referat kommer 
snarest. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fini 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

5. Bestyrelsens møder og 
initiativer:  

 
 

   



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Årsmøde med Søren Lar-
sen 
Har sendt forslag om Års-
mødedatoer, - andre for-
slag, - Skovsgaard? 
 

Søren har ikke svaret mø-
det bliver 8. eller 9. marts 

6. Siden sidst fra forman-
den: Referat fra at 
Lars og jeg var til visions -
seminar på Trente Mølle 
08.11.- Nye aktiviteter og 
en ny bestyrelsesstruktur  
 

Meget fra mødet på 
Trente selv om der ikke 
var meget nyt. De vil 
gerne have nye ”typer” 
som bestyrelsesmedlem-
mer. Der vil komme mere 
blåt i deres tilbud. 
Skolerne på vej ud må 
satse på andre bruger-
grupper. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

7. Siden sidst fra de andre 
i bestyrelsen herunder sa-
ger I postkassen samt 
meldinger fra de grønne 
råd og andre udvalg m.m. 

Solcelleanlæg Vester Hæ-
singe. 
Ærø der skal sendes an-
søgning om optagelse i 
det grønne råd. 
 

Hvor ligger friluftslivet i et 
solcelleanlæg. Jeg har tid-
ligere forsøgt at få en aktiv 
holdning til disse store sol-
celleparker. Der var ingen 
respons fra bestyrelsen, 
da der skulle bygges en 
stor solcellepark i Ebberup 
og en i ? i FMK. 

Erik kigger på det. 
 
Michael laver oplæg til an-
søgning 
 
Per Frank får sagen. Hvil-
ken? 

 

8. Udlodningsmidler.  
 
 
 

Frøbjerg Bavnehøj.  
Resten blev fordelt. 
 

   

9 Næste møde.  
 
 

14/12 18.00  Michael menu og dagsor-
den. 

 

10. Eventuelt. Flydeponton i Fåborg fuldt 
finansieret 

    

     

     


